



香港中文大學
聯合書院
UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG

GEUC1000 “College Assemblies” Important Notes for Freshmen in 2023-24

1. Attendance Requirement

- For Term 1 of 2023-24, students in the class are required to **attend 3 College Assemblies in Person or Live Stream.**

2. Release of College Assemblies Schedule for Term 1 of 2023-24

- **Details will be released at noon on 4 September 2023 (Mon) on College Website.**
- College website: <https://www.uc.cuhk.edu.hk/general-education/courses/>

3. E-Ticket Registration of College Assemblies (for both attending in Person or at Real Time)

- **Online registration starts from 11:30 am on 8 September 2023 (Fri).**
- Registration website: <http://www.cuhk.edu.hk/ras>
**Please use the University email account to register e-tickets online*
- All e-tickets are on first come, first served basis.
- After registration, in case students would like to change to another session, please **return your registered e-ticket** on the registration website **3 working days prior to that session.** After the return, students can register for new e-ticket among those assemblies with tickets remained.



香港中文大學
聯合書院
UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG

GEUC1000 「書院聚會」

2023 至 24 年度新生注意事項

1. 出席要求

- 2023-24 年度上學期，學生需出席三次實體或實時轉播書院聚會。

2. 2023-24 年度上學期書院聚會場次及詳情

- 有關資料將於 2023 年 9 月 4 日（星期一）中午在聯合書院網頁內發佈。
- 網址：<https://www.uc.cuhk.edu.hk/tc/general-education/courses/>

3. 實體或實時書院聚會「電子門票登記」

- 登記日期及時間由 2023 年 9 月 8 日（星期五）上午 11 時 30 分開始。
- 登記網址：<http://www.cuhk.edu.hk/ras>
*請以大學電郵登記書院聚會電子門票
- 所有電子門票均以先到先得的方式登記獲取。
- 登記完成後，如同學必須換掉某次聚會的電子門票，請於該聚會**截止登記前（即三個工作天前）**於登記網址上**退票**，方可在尚有餘票的聚會中，選擇另一場重新登記。